
V únoru 2016 se konala první výroční členská schůze spolku NAŠE DOUBRAVA, které se zúčastnil i Pavel 

Krsek. Během diskuze jsme na Pavla Krska apelovali, aby co nejdříve bylo zveřejněno výběrové řízení 

na pronájem letního koupaliště. Také jsme dali podnět ke zveřejnění pronájmu koupaliště 

prostřednictvím inzerce, a to proto, aby se o této možnosti dozvědělo co nejvíce zájemců. Pochopil 

naše argumenty, krátce na to bylo na obecní úřední desce zveřejněno výběrové řízení na pronájem 

koupaliště.  

Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková, zastupitelka 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 

www.nasedoubrava.cz 
 

Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU uvěřili, že Pavel Krsek pochopil, jak funguje zájem o provozování 

letního koupaliště, jak je nutné v této věci pracovat a postupovat. Proto je pro nás velkým zklamáním, 

že letos k datu uzávěrky tohoto vydání zpravodaje tj. 15. 6. 2017 není otevřeno letní koupaliště 

veřejnosti a ani není vybrán jeho provozovatel. Z obecní úřední desky se dozvídáme, že 1. 6. 2017 byl 

zveřejněn opakovaně záměr pronájmu letního koupaliště včetně objektu určeného k prodeji 

občerstvení.  

MUDr. Pavel Spurný, zastupitel 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
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Dále se z obecní úřední desky dozvídáme, že výběrové řízení na pronájem letního koupaliště bude 
ukončeno 19. 6. 2017 a provoz letního koupaliště bude zahájen od 1. 7. 2017. Přitom v okolí již byla 
letošní sezona dávno zahájena. Například v Karviné je koupaliště otevřeno od 30. 5. 2017, v Havířově 
od 28. 5. 2017, v Českém Těšíně od 1. 6. 2017. Smutným výsledkem rozhodování vedení obce je, že 
děti, mládež a dospělí nemohli využívat služeb koupaliště od 1. 6. 2017 dle svých představ. 
 

Lukáš Szebesta, zastupitel 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
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Koupaliště je v majetku obce, aby sloužilo ke svému účelu, je nutné vynaložit nemalé výdaje. Obec 
hledá jak uspořit na nákladech za provoz koupaliště, kterými přispívá na provoz vybranému 
pronajímateli. To však neznamená, že se má šetřit na výdajích za provoz koupaliště na úkor 
návštěvníků, tím že jim bude zkrácena doba užívání koupaliště. Finanční výbor navrhl poskytnout 
budoucím pronajímateli nižší částku než v předchozích letech s tím, že byla brána v úvahu nezkrácená 
letní sezona. 

Libor Trzaskalik, zastupitel  
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
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O tom, kdo bude provozovat koupaliště, kdy a jak bude zveřejněno výběrové řízení a co bude jeho 
obsahem, rozhoduje rada obce, která už má s touto problematikou zkušenosti, ve složení Pavel Krsek, 
Dáša Murycová, Radomíra Jasenková, Ivana Siekierová a Petr Czapek. Zastupitelům za NAŠI DOUBRAVU 
je moc líto, že nebyl zahájen provoz koupaliště ku prospěchu jeho návštěvníků tak jako v okolí. Moc si 
přejeme, aby výběrové řízení na pronajímatele dopadlo ke spokojenosti návštěvníků i obecního 
rozpočtu. 

Jana Vrátná, zastupitelka 
 za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
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Je s podivem, že zveřejněný záměr na provoz koupaliště na dobu od 1. 7. 2017 do 31. 12. 2018 obsahuje 

maximálně částku 230 000 Kč, kterou obec zaplatí za náklady na vodu, bazénovou chemii, elektrickou 

energii, údržbu areálu, za každou jednotlivou sezonu. Záměr počítá, v roce 2017 s koupací sezonou od 

1. 7. do 15. 9. a v roce 2018 s koupací sezonou od 1. 6. do 15. 9. Je zřejmé, že v roce 2017 by měla obec 

jako správný hospodář, který hospodaří s penězi nás všech, zaplatit méně než v roce 2018. 

Ing. Petr Vrubel, zastupitel 

za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
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